




Formandens beretning 2024 

Så står vi her igen. Endnu en generalforsamling skal afholdes og forhåbentlig bliver det denne 
gang starten på et år, hvor vi kan få lidt ro og tid til at arbejde med det der er vigtigt, nemlig 
fællesskabet her i vores lille forening. 

2024 blev igen et af de mere besværlige år. Da vi for et år siden samledes sidst var det uden 
vished om hvad der skulle ske med vores ”boligsituation”. Manglende brandsikkerhed havde 
gjort os hjemløse og vi havde en midlertidig base her i ”hovedhuset”. Da der kort efter 
generalforsamlingen blev afholdt støjmøde blev det klart at vi skulle blive i bygningen, men 
hvordan den endelige ramme ville blive var der ikke helt sikkerhed om. Det er der nu. 
Bygningen er i løbet af november og december blevet brandsikret og det er her vi skal være. Vi 
får ikke lov til at have hele bygningen for os selv og vi vil formentlig skulle dele den med andre 
fra tid til anden, men jeg tror på at vi på sigt vil blive rigtig glade for den løsning der er fundet. 
Nu skal vi bare flytte rigtig ind. Jeg håber at nogle af jer vil være behjælpelige med at få flyttet 
nogle af vores nye ting ind, når vi er færdige. 

Hvis man ser bort fra uvisheden om hvor vi hørte til, så har det været et ganske stille år. I april 
afholdt vi arbejdsdag, hvor der var god opbakning og hvor vi bl.a. fik sat det sidste hegn op om 
kravlegården og gårdspladsen fik en ordentlig overhaling, så vi fik bedre plads til parkering. 
Det var en god dag, og det var dejligt at se opbakningen der var til dagen. Der var også en 
mindre fællestræning med fokus på tricks. 

I slutningen af maj afholdte vi for første gang i længere tid en lydighedskonkurrence. Vi havde 9 
tilmeldte i C-klassen. Det lyder måske ikke af så meget, men når man ser på hvor mange 
deltagere der har været til de øvrige konkurrencer, så var der fin tilslutning. Vi havde selv to 
medlemmer der deltog. Det var en dag med godt vejr og vi fik også besøg af tilskuere. 

I juni var det tid til en særlig stor begivenhed. Vi skulle nemlig fejre vores forenings 40 års 
jubilæum. Vi havde lejet gokart-klubbens lokaler, så vi var sikre på at der var god plads og 
samtidigt bestilt god mad udefra. Det var dejligt at se både nye og gamle medlemmer. 

I sommerferien blev der arrangeret en hyggelig fælles gåtur. Der var fin deltagelse og det var en 
hyggelig aften. 

Inden vi startede træningen op igen efter sommerferien afholdte vi åbent hus for at fejre 
jubilæet officielt. Det var en god dag og nogle af vores instruktører lavede demonstrationer af 
nogle af de ting man kan lave med sin hund. 

I august afholdte vi over en weekend to Nose Work-prøver. Om lørdagen var det NW1 med 28 
deltagere (heraf 7 af vores medlemmer). Om søndagen var det NWÅ med 23 deltagere (heraf 9 
af vores medlemmer). Begge konkurrencer forløb fint med mange glade deltagere. Om 



lørdagen vandt Carina Enevoldsen med Sniper og om søndagen blev Kirsten Dahl med Easy 
nr. 3. De er begge fra vores egen lokalforening. 

I september var vi vært for Sjællandsmesterskaberne i rally. Der var deltagelse af 25 hunde 
(heraf 4 hunde fra vores forening). Her skal det nævnes at Jannie Julin med Benji blev 
Sjællandsmester for Champion. 

I september afviklede vi desuden to arrangementer for instruktører og bestyrelse. Først var vi 
afsted på en lærerig aften om Mental Miljøtræning på Nordgården. Det var meget interessant 
at se hvordan vores hunde reagerede på denne anderledes oplevelse og vi blev samtidigt 
klogere. Senere blev der afholdt instruktørweekend hvor Kasper Ottesen var instruktør. 
Temaet var belønningsudvikling og det var fantastisk at se hvordan hundene udviklede sig 
gennem weekenden. Det var samtidigt en hyggelig weekend. 

I den næstsidste weekend af september blev der afholdt Danmarks Mesterskaber i DcH. 
Jannie Julin var udtaget i rally med Bounty. De havde en rigtig god debut til DM. I weekenden 
efter blev der afholdt uofficielt Danmarks Mesterskab i Nose Work. Her havde vi tre 
medlemmer med Kirsten Dahl m. Easy, Lotte Nielsen m. Luna og Lena Mortensen m. Felix. 
Lena og Felix endte på podiet med en 3. plads. 

I efteråret blev der vanen tro afholdt klubmesterskaberne. I lydighed var der 2 hunde i hhv. C- 
og B-klassen. I rally deltog 6 hunde. I Nose Work var der 4 hunde i NWÅ og 7 hunde i NWÅ-
light. 

Klubmestrene blev: 

Ole m.  i C-klassen 

Pia m. Gonza i B-klassen 

Jannie m. Bounty i Rally 

Lotte m. Luna i NWÅ 

Henri m. Rosa i NWÅ-light 

I november blev der afholdt en uofficiel NWÅ hvilket resulterede i at Tina Mejdahl blev 
uddannet som Nose Work dommer. 

1. søndag i advent blev der afholdt juleafslutning. Det var dejligt at se den store tilslutning. Der 
blev sagt tillykke til årets jubilarer. Ulla med 40 år, Karin Jensen med 20 år, Margit og Pia med 
15 år. Beklageligvis skete der en fejl og derfor skal der nu lyde et stort tillykke til Karin 
Rasmussen med hendes 30 års jubilæum.  

Årets flidspræmie blev uddelt, den gik i år til Karin Jensen for det store arbejde hun yder i 
klubben. 



Årets hunde blev kåret (Pia m. Gonza i lydighed (sølvmærke i lydighed), Camilla m. Catie i 
Rally (sølvmærke i rally), Trine m. Frejdis i Nose Work og Karin m. Viktor i agility, desuden fik 
Jannie sit guldmærke i rally). 

Årets sidste aktivitet blev en nytårs gåtur på Avnø, så hundene var godt trætte inden nattens 
buldren og bragen. Det blev fejret med kransekage. 

Intet af dette kunne lade sig gøre uden de mange frivillige der driver klubben, for vi skal huske 
på at ingen kan yde alt alene og i en forening løfter vi i fællesskab. Derfor vil jeg gerne på 
bestyrelsens vegne sige stor tak til vores instruktører som uge efter uge, i al slags vejr, søger 
for god træning til vores medlemmer og deres hunde. I er kernen i vores forening. 

En stor tak skal også lyde til de der gennem året har givet en hånd med ved konkurrencer eller 
andre lejligheder. Konkurrencernes overskud er med til at sikre at vi kan lave nyanskaffelser, 
så vi har de bedste træningsmuligheder og samtidigt er konkurrencerne til gavn for mange, 
ikke bare vores egne medlemmer.  

Til sidste vil jeg selv sige tak til bestyrelsen for årets samarbejde og en særlig tak til Linda, Jette 
og Conni, som har valgt at træde ud af bestyrelsen. 

Jeg glæder mig til at se hvad 2025 bringer. 

Camilla Kikkenborg – Formand DcH Vordingborg 

 








